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15. maj 2012 

MØDEREFERAT-Generalforsamling 
  

MØDEEMNE: Møde nr. 5.  Generalforsamling 

  

STED OG DATO: Nørrevang, tirsdag d. 15-05-2012, kl. 19:00 

  

DELTAGERE: Formand: Arne Boye-Møller (ABM), nr. 71 : arne@boye-moller.dk 
B-medlem : Knud Erik Holm (KEH) nr 49 : knudeholm@c.dk 
B-medlem: Margrethe Berg (MB), nr. 43 : margretheberg@gmail.com 
 

  

FRAVÆRENDE: Næstformand:  
B-medlem: Ejgil Potemba (EP), nr. 117 : e.potempa@stofanet.dk 
 

  

REFERENT: Henrik Grønvald (HEG), nr. 14 

  

UDSENDT TIL: Ovenstående+grundejerforeningen via hjemmesiden 

  

BILAG: 20120511_Bestyrelsens_Beretning_for_2011 
20120507_aarsregnskab_og_budget 
20120516_Generalforsamling_Agenda 
20110507_Aarsregnskab 

 
 

Punkt  Aktion 
5.1. Dagsorden 1) Valg af dirigent 

2) Evt valg af stemmetællere 
3) Aflæggelse af bestyrelsens beretning 
4) Behandling af indkomne forslag til 

generalforsamlingen 
5) Færdiggørelse af byggemodningsarbejderne 

samt grundejerforeningens overtagelse af 
arealerne 

6) Aflæggelse af regnskab for året 2011, 
bestyrelsens forslag til budget samt fastsættelse 
af kontingent for det kommende år 

7) Valg af bestyrelse og suppleanter 
8) Valg af revisor og suppleant 
9) Eventuelt 

 

   
5.2. Valg af dirigent Bestyrelsen foreslog Asger Thierry (AT, nr. 61) hvilket 

blev godkendt. 
 
AT fastslog, at generalforsamlingen var rettidigt og 
lovligt indkaldt. 
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5.2.1. Evt valg af 
stemmetællere 

  

   
5.3. Aflæggelse af 

bestyrelses beretning 
ABM aflagde bestyrelsens beretning. Beretningen blev 
enstemmigt godkendt af forsamlingen. 

 

   
5.3.1. Kommentarer Der var ingen kommentarer.  
   

5.4. Behandling af 
indkomne forslag til 
generalforsamling 

AT konstaterede, at der ikke var indkommet nogen 
forslag. 

 

   
5.5. Færdiggørelse af 

byggemodningsarbejder
ne og overtagelse af 
arealerne 

ABM gennemgik planerne for færdiggørelserne.  

   
5.5.1. Etablering af 

interrimvej 
Der var Det kan ikke være rigtig, at vi skal rende og spille 
bussemænd. Kommunen opdager det vel, når man 
indsender byggetilladelse? 

 

   
 Justesen: Kommunen kan vel skrive det, når de giver 

byggetilladelse til de nye grundejere. 
 

   
 ABM: Vi bliver nød til at være gode naboer over for 

vores nye medlemmer og hjælpe dem til rette.  Men det 
vil nok være en god idé at gøre de nye ejere 
opmærksom på de forhold der er gældende for at de 
selv kan bidrage til at undgå skader på vejen i 
forbindelse med deres byggeri. 

 

   
 Arne gennemgik årsregnskabet med egenkapital på kr. 

181.585,04 
 
På den baggrund foreslog formanden et kontingentfrit 
2012, men derefter bør vi genoptage en opsparing af 
hensyn til vejreparationer om 10-12 år, hvor der kan 
være brug for at reparere for kr. 500.000-600.000 
 
Det kræver, at vi nok lægger kr. 50.000-60.000 til side 
om året. 

 

   
 Eva, nr.8 foreslog, at oprette en vejfond. 

 
Leif Jensen: principielt vil en fond komme den lange vej 
til gode. 
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Thierry beklagede men fordelingsnøglen er ikke til 
diskussion, det har kommunen afgjort en gang for alle. 

   
 
 

Flere ønskede debat også om snerydning, men 
dirigenten stoppede debatten og foreslog at stemme 
om budgetforslaget. 

 

   
 Berg foreslog at det bliver gjort klart, at pengene bliver 

øremærket til vejfond – hensættelser og løbende 
udgifter. 

 

   
 ABM: Vi bliver nødt til at fungere som grundejerforening 

og arbejde fremad.  
 

   
 Valdemar: Er det ikke uheldigt at bruge af opsparing. 

Hvorfor ikke fortsætte med at betale uændret, og så 
måske senere sætte kontingentet ned, når vi kender 
økonomien. 

 

   
 Arne:  Vi ved mere, når vi sidder på 

generalforsamnlingen næste år, og der kan vi korrigere. 
 

   
5.6. Bestyrelsens forslag 

til budget 
ABM gennemgik budgetforslaget. ABM pointerede, at 
der i den aktuelle opstilling budgetteres med et 
underskud (manglende indbetaling fra de usolgte 
grunde) og der samtidigt fremadrettet er behov for, at 
der etableres en buffer til vedligeholdelse af vej og 
områder. Med ca. 1.000m vej x 4m og ca. kr. 150,-/m2 
og en forventet levetid på ca. 10-12 år skal der altså 
lægges ca. kr. 60.000,- til side hvert år eller i snit. 
 
Fordelingsnøglen på hhv. 1,0 og 0,75 er fastsat i 
lokalplanen mht bidraget til grundejerforeningen. 

 

   
 Der blev stemt om bestyrelsens forslag til budget: 

 
13 stemte ja til at fortsætte med uændret kontingent. 
29 stemte nej til at fortsætte med uændret kontingent.  
 
Bestyrelsens forslag om at 2012 er et kontingent frit år 
blev således vedtaget. 

 
 

   
5.6.1.  ABM oplyste, at forsikring, snerydning og 

vedligeholdelse af selve arealet i den lave ende og i 
Norstrand i dag varetages selvstændigt af de to 
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områder. 
   

5.6.2.  Beboere fra Nordstrand følte det var uretfærdigt, at de 
skulle bidrage til vedligehold af stamvej og fællesarealer. 

 

   
5.7. Valg af bestyrelse og 

suppleanter 
AT redegjorde for proceduren. 
 
AT efterlyste andre forslag til bestyrelsen. 
 
Opstillet til bestyrelsesvalg er således: 
 
Nordstranden: 
Knud Erik Holm (KEH), nr. 49 
Margrethe Berg (MB), nr. 43 (ej på valg) 
 
Suppleant: 
Henning Svendsen (HS), nr. 29 
 
D1: 
Eigil Potemba (EP), nr. 117 (ej på valg) 
Finn Engelbrecht (FE), nr.  
 
Suppleant: 
Morten Langhof (ML), 101 
 
Område C: 
Arne Boye-Møller (ABM), nr. 71 (ej på valg) 
Henning Jensen (HTJ), nr.  20 
 
Suppleant: 
Jakob Lysdahl (JLY), nr. 67 

 

   
5.7.1. Resultat af valg  Ovenstående blev valgt med akklamation.  
   

5.8. Valg af revisorer og 
suppleant 

Revisorer: 
Inger Nielsen (IN), nr. 26 
Steen Thomsen (ST), nr. 22 
 
Suppleanter: 
Dorte Adelholm (DA), nr. 73 

 

   
5.8.1. Resultat af valg Alle valgt med akklamation.  

   
5.9. Evt. Skattesag. 

ABM redegjorde for sagens forløb hidtil om fradrag for 
forbedringer. Alle har modtaget et brev. 
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 Der var flere spørgsmål af skatteteknisk karakter, som 

ABM helst ikke ville gå ind i da der kunne være 
individuelle forhold han ikke kendte til men henviste til, 
at sagen i hovedtræk handler om at få reduceret 
beskatningen af vores ejendomme ved at få det én 
gangs fradrag i ejendomsværdien som vi burde have 
haft fra starten af. 
 
Arne vil dog godt tage imod spørgsmål og viderebringe 
dem til Skat. 
 
Vi har fået forlænget indsigelsesfristen med mere end 
de 14 dage, som Skat i første omgang bevilgede.  

 

   
5.9.1.  ABM appellerede til, at nogle ville stå for et Skt. Hans-

arrangement i græsvigen ud for Asger. Det var der 
enighed om. 

 

   
5.9.2.  ABM takkede Kim Skelmose i absentia for hans store 

indsats. Vi var ikke kommet hertil som 
grundejerforening uden det store arbejde, han har gjort. 
 
Kim , som ikke var til stede, får overbragt en vingave og 
et takkekort fra grundejerforeningen. 

 

   
5.10. Næste møde Marts, 2013  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


